
 

 

 

Referat__________________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde, Øster Starup Skole 
 
Mødedato 

Torsdag 13/12 2018 

Mødested/lokale 

Lærerværelset 

Mødet påbegyndt kl. 

18:00/19.00 

Mødet afsluttet kl. 

21.00 

Deltagere  

Jan Lundsgaard, Frank Holm Hansen, Lars Gliemann, Anne Krog, Kim Holst, Christina Møller, Lars Schau, 
Casper Berg Magnussen, Karen Vinge Pedersen, Flemming Mortensen, Teddy Madsen, Jens Dall-Hansen,   
Fraværende 

Signe K. Sørensen 

 
Dato 

Mandag den 13. december 2018 

Referent 

Teddy Madsen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 60 

Journalnr. 

- 

 

 
 

1. Underskrift af det sidste referat 
 

2. Meddelelser 

Formanden: Jan fortæller kort omkring udskolingselevers kreative måde at løse opgaver på.  

 

Ledelsen: Jens fortæller omkring juleklippedagen hvor der var besøg af mange bedsteforældre. 

Parkourbanen bliver færdig lige op til nytår. Indvielse i januar, med en mindre reception. Evt. med 

en lille opvisning. Drengene bag ideen, har talt med en træner, der kan formidle træningsideer. De 

sammen drenge kommer på et to-dagskursus på BGI som gerne skulle ende ud i at de bliver 

miniinstruktører.  

Jens fortæller kort omkring vores økonomiske situation. Specielt omkring elever visiteret til 

specialtilbud. Jens fortæller lidt omkring den økonomiske tildeling fra kommunen contra hvordan 

der afregnes for elever i specialtilbud.  

     

Medarbejderrepræsentanterne: Ikke så meget nyt. Julen fylder en del, så januar er velkommen.

   

Elevrådet:  Ikke noget nyt 

 

Rettighedsråd: Der er arbejdet på flere områder. Bl.a. skal skolen blive bedre til at affaldssortere. 

Og den læring der ligger i at håndtere affald. Der udskrives en konkurrence på skolen om hvordan 

det bedst gøres.  

 

Kommunen: Der er en forældretilfredshedsundersøgelse på vej. Den kommer i januar 2019.  

 

Øster Starup Skoles Venner: Se nedenfor 

 

SFO: Anne fortæller omkring klubbens tiltag omkring skærmdage. Det giver bl.a. andre aktiviteter 

som bliver flittigt besøgt. Eleverne har fået øjnene op for andet end spil.  

 

 



 

 

 

3. Høring fra Kommunen ang. røgfri skoler   Bilag 

- Opfølgning på drøftelse fra sidste skolebestyrelsesmøde - se Teddys oplæg til svar.  

Vi tilføjer, at rygestopvejledning m.m. skal gælde for både elever og voksne, forældre m.fl.  

 

4. Kort drøftelse af fællestiltag i lighed med motionsdag: 

Kim kunne godt tænke sig, at de ældre elever var rollemodeller for de små. De bør være omklædte 

og løbe det de kan. Ikke gå. Er det for uambitiøst at nøjes med to omgange? Skal vi have flere 

motionsdage?  

Kommentarer: 4 km er meget for de små. Vi har flere idrætsaktiviteter. Det er et forældreansvar at 

børn generelt motionerer. Forældre og børn kan tage initiativ til fællestræninger. Er der nogen der 

bliver sårbare? Skal forældrerødderne med på banen?  

 

Vi tager den op på et kommende møde.  

 

Kim fortæller, at en elev har ladet som om/sagt at han ville tage billeder ifm. omklædning i idræt. 

Hvordan formidler vi, at vi IKKE vil have mobiltlf. i omklædningsrummet.  

Jens kommenterer på sagen. Vi skal have en henvendelse når/hvis det sker. Dette til skoleledelsen 

og/eller læreren.  Der kan være en bagside ved at sætte fokus på noget.  

 

5. Tilbagemelding fra arbejdsgrupperne, hvis de har været samlet siden sidste møde 

- Gennemgang og revidering af principper: Har ikke været samlet. 

 

- Forældreinvolvering og –engagement: Har ikke været samlet, men har talt kort omkring ideer. 

Lars S. spørger ind til ideer m.m. til fx trafikudvalget.  

 

- Øster Starup Skoles Venner: Formål, arbejdsform, mv. + valg til bestyrelsen:   
Jan og Anne har været samlet, og lavet en brainstorm omkring ideer. Hvordan kan man skabe en 

forening der engagerer mange interessenter (forældre, bedsteforældre, erhvervsliv, m.m.) Lars G. 

spørger ind til hvordan man får fat i foreningen.  

 

6. Næste mødedato: Mandag 4/2 2019 

 

7. Evt.   Anne vil gerne at også de forældre der er mødt frem til juleklippedag også bliver budt 

velkomne.    


